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Zápis  

z 7. zasedání Akademického senátu UHK dne 30. června 2020 
_____________________________________________________________ 

 
Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, dr. 
Jitka Kühnová, dr. Adam Skarka, doc. Václav Bělík, dr. Karel Kouba, doc. Petra Marešová, dr. Libuše 
Svobodová, Mgr. Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, Vít Bednář, Radek Cvejn, Bc. Dominik 
Horníček, Ing. Lucie Novotná, Dominik Šípoš, Michal Pajer, Nikola Blahynková, Martin Hrubý, 
Mgr. Žofia Chrienová, Mgr. Dominik Miškář. 
 
Omluveni: doc. Martin Paleček, dr. Lukáš Zábranský. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Václav Janeček, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, kvestor, prof. Josef Hynek, děkan 
FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 24 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 22 členů (KAP 10 
a SK 12 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Návrh členů Rady pro vnitřní hodnocení UHK (předkládá doc. Ing. Bc. Hana 
Tomášková, předsedkyně AS UHK). 

2) Jmenování členů Vědecké rady UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
3) Volba předsedy Ekonomické komise AS UHK. 
4) Novelizace Statutu Pedagogické fakulty (předkládá doc. PhDr. MgA. František Vaníček, 

Ph.D., děkan PdF).  
5) Různé. 

 

Požadavky na doplnění bodů do programu zasedání vznesli: dr. Jan Prouza „Novelizace Statutu 
Filozofické fakulty“ a dr. Adam Skarka „Problémy se vzduchotechnikou na PřF“: 
 

1) Návrh členů Rady pro vnitřní hodnocení UHK (předkládá doc. Ing. Bc. Hana 
Tomášková, předsedkyně AS UHK). 

2) Jmenování členů Vědecké rady UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
3) Volba předsedy Ekonomické komise AS UHK. 
4) Novelizace Statutu Pedagogické fakulty (předkládá doc. PhDr. MgA. František Vaníček, 

Ph.D., děkan PdF). 
5) Novelizace Statutu Filozofické fakulty (předkládá dr. Jan Prouza, děkan FF). 
6) Různé:  

a) Problémy se vzduchotechnikou na PřF (předkládá PharmDr. Adam Skarka, 
Ph.D.). 

 

V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 10, SK 12, celkem 22. 
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Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 7. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Bod 1. Návrh členů Rady pro vnitřní hodnocení UHK (předkládá doc. Ing. Bc. Hana 
Tomášková, předsedkyně AS UHK). 
 
Doc. Tomášková seznámila senátory s navrženými členy RVH. Předsedkyně AS UHK konstatovala, 
že byla informována oddělením kvality o stávající podmínce, kdy členství v RVH není slučitelné 
s proděkanskou pozicí. Z toho důvodu je ze seznamu nutné vyloučit prof. Mohelskou; rovnováha 
zástupců jednotlivých fakult ale bude dodržena prostřednictvím zbývajících 2/3 členů.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování o navrženém způsobu hlasování en bloc: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK rozhodl o způsobu hlasování en bloc. 
 
Hlasování o předloženém návrhu: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 2. 
AS UHK schválil návrh členů Rady pro vnitřní hodnocení. 
 
Bod 2. Jmenování členů Vědecké rady UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
 
Prof. Kuča seznámil senátory s návrhem členů VR UHK, kterou z 2/3 tvoří externí a 1/3 interní 
členové. Rektor vysvětlil složení rady – prorektoři, děkani, návrhy fakult a představitelé 
regionálních VŠ, kteří řeší obdobné problémy jako UHK.  
 
V diskusi zazněla námitka, že by do vědecké rady neměli být voleni funkcionáři, ale excelentní 
vědečtí pracovníci (dr. Lipovský, prof. Kuča). 
 
Hlasování o navrženém způsobu hlasování en bloc: pro - 20, proti - 1, zdržel se - 1. 
AS UHK rozhodl o způsobu hlasování en bloc. 
 
Hlasování o předloženém návrhu: pro - 19, proti - 1, zdržel se - 2. 
AS UHK udělil předchozí souhlas se jmenováním navržených členů Vědecké rady UHK. 
 
Bod 3. Volba předsedy Ekonomické komise AS UHK. 
 
Doc. Tomášková sdělila, že stávající předsedkyně EK AS UHK doc. Marešová nebude od 1. 7. 2020 
členkou AS UHK z důvodu jmenování prorektorkou. 
 

 Na předsedu Ekonomické komise AS UHK byli navrženi: 
 

- Ing. Libuše Svobodová, Ph.D. - nominaci přijala a v krátkosti se představila 
- doc. Mgr. Martin Paleček, Ph.D. – nominaci přijal a v nepřítomnosti bylo zdůvodnění 

kandidatury prezentováno. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: dr. Libuše Svobodová získala 13 hlasů, doc. Martin Paleček získal 7 hlasů, zdržel se 
hlasování - 2. 
AS UHK jmenuje pro období červenec 2020 – prosinec 2022 Ing. Libuši Svobodovou, Ph.D. 
předsedkyní Ekonomické komise AS UHK. 
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Bod 4. Novelizace Statutu Pedagogické fakulty (předkládá doc. PhDr. MgA. František Vaníček, 
Ph.D., děkan PdF). 
 
Doc. Vaníček představil změny v předložené novelizaci Statutu PdF. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala, připomínky byly objasněny a nyní nemá 
k předložené novelizaci výhrady. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil novelizaci Statutu Pedagogické fakulty. 
 
Bod 5. Novelizace Statutu Filozofické fakulty (předkládá dr. Jan Prouza, děkan FF) 
 
Dr. Prouza představil změny v předložené novelizaci Statutu PdF. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá k předložené novelizaci výhrady. 
 
Rektor UHK vyjádřil k danému dokumentu souhlasné stanovisko. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 2. 
AS UHK schválil novelizaci Statutu Filozofické fakulty. 
 
Bod 6. Různé: 
 

a) Problémy se vzduchotechnikou na PřF (předkládá PharmDr. Adam Skarka, Ph.D.) 

Dr. Skarka tlumočil problémy PřF se vzduchotechnikou, která je propojená s digestořemi a sdělil, 
že od uvedení budovy do provozu nefunguje správně. Apeluje na vyřešení problému z důvodu 
zajištění bezpečnosti pracovníků katedry při práci s nebezpečnými látkami.  
 
Ing. Klicnar uvedl, že vzhledem k daným problémům bude muset být vytvořen sekundární okruh, 
který oddělí obsluhu digestoří od celkové klimatizace, aby nemusel být spouštěn vždy celý okruh. 
Je zpracováno a naceněno technické řešení, jsou uvolněné finance a po odsouhlasení děkanem PřF 
bude dílo zadáno. Co se týká výpadku digestoří – problém řešíme, snažíme se najít příčinu a provést 
opravu. 
 
Doc. Kříž sdělil, že sekundární okruh vnímá jako finanční přínos pro PřF do budoucnosti, ale 
co se týká výpadu funkčnosti digestoří, je potřeba si s TPÚ vyjasnit komunikační tok. 
 
Dr. Skarka žádá AS UHK o přijetí usnesení. Doc. Tomášková navrhla jeho znění: 
 
„AS UHK apeluje na vyřešení problémů se vzduchotechnikou na PřF a sekundárním okruhem 
a žádá kvestora o předložení informace na následujících zasedáních o termínech 
a možnostech vyřešení problému.“ 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 1, zdržel se - 0. 
AS UHK přijal navržené usnesení. 
 



4 
 

V diskusi bylo dále řešeno:  
 

 změna rozhodnutí ve věci navýšení tarifní mzdy zaměstnancům UHK (dr. Kouba, prof. 
Kuča) 

 výměna zprostředkovatele (provozovatele) bufetu na OSV (D. Šípoš, Ing. Klicnar). 
 
 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. Byl schválen program 7. zasedání AS UHK. 
2. AS UHK schválil návrh členů Rady pro vnitřní hodnocení. 
3. AS UHK udělil předchozí souhlas se jmenováním navržených členů Vědecké rady UHK. 
4. AS UHK jmenuje pro období červenec 2020 – prosinec 2022 Ing. Libuši Svobodovou, 

Ph.D. předsedkyní Ekonomické komise AS UHK. 
5. AS UHK schválil novelizaci Statutu Pedagogické fakulty. 
6. AS UHK schválil novelizaci Statutu Filozofické fakulty. 
7. AS UHK apeluje na vyřešení problémů se vzduchotechnikou na PřF a sekundárním 

okruhem a žádá kvestora o předložení informace na následujících zasedáních 
o termínech a možnostech vyřešení problému. 
 

 
O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
21. 

Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 7. 10. 2020. 
 
 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 30. 6. 2020                                                   doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


